


Dogajanja v občini
12. seja občinskega sveta

Hiter obračun z minulim letom
Za spremembo je letos občinski svet le potrdil zaključni račun za minulo leto. Kot da se je opozicija v 

občinskem svetu umirila ali pa, da čaka le na pravi trenutek.

Še največ glasnih besed in višjih tonov so 
svetniki uporabili oh poročilu predsednika 
nadzornega odbora občine Medvode Alojza 
Izlakarja. Da niso pričakovali le poročila o 
delu in sestankovanju tega neodvisnega or
gana, ampak poročilo o ugotovitvah, je bila 
največkrat izrečena pripomba s strani 
opozicije v občinskem svetu, katere jedro še 
vedno predstavljajo svetniki iz vrst SDS in 
nekdanje SKD.

Da so pričakovali sveže ugotovitve, ki ne 
bodo nosile datum lanskega novembra, je bila 
druga pripomba. Janez Šuštaršič je celo izrazil 
"utemeljen sum, daje nadzorni odbor zgolj del 
protokola, oziroma delovno telo pri županu in 
občinski upravi”. Te besede so bolj kot 
predsednika nadzornega odbora razjezile žu
pana Stanislava Žagarja, češ da bi za take ža
litve lahko "padle" tudi tožbe. Jože Duhovnik 
je želel izvedeti tudi, ali je nadzorni odbor 
videl pogodbo med občino Medvode in žu
panom o vračilu preveč izplačane plače. Ven
dar odgovora ni dobil, saj nadzorni odbor svo
je delo opravlja po lastnem planu in v teh dneh 
že nastaja novo poročilo. Opozicija se ni zado
voljila niti s sklepom, da je nadzorni odbor

zadovoljen z odlokom o zaključnem računu za 
minulo leto. Kljub vsemu so svetniki pre
senetljivo hitro napravili obračun z minulim 
letom in brez večjih pripomb sprejeli odlok o 
zaključnem računu, kar jim v minulih letih ni 
uspevalo.

Po hitrem postopku so želeli sprejeti tudi od
lok o priznanjih in nagradah občine Medvode, 
vendar je bilo predlogov, kako spremeniti ob
stoječe besedilo preveč, da bi jim to uspelo. 
Vseeno je prevladalo mnenje, da bo bodoče 
nagrajence, v izogib javnega pranja perila, 
samostojno imenovala posebna komisija, ki jo 
bo (le) imenoval občinski svet. Svetniki so tudi

V torek, 30. maja, so svetniki nadaljevali 
prekinjeno 12. sejo in se spopadli še s 
pomembno problematiko na 13. seji. 0 
vsebini razprav o športni dvorani, domu 
za starejše občane, dvorcu Goričane in 
občinskih priznanjih, bomo poročali v 
naslednji številki Sotočja, ki bo izšla v pe
tek, 30. junija.

sklenili, da bodo to tematiko obravnali takoj na 
naslednji seji, da bodo za občinski praznik 
imeli vsaj odlok, če že priznanj in nagrad ne 
bodo utegnili podeliti.

Vršilka dolžnosti direktorice Zdravstvenega 
doma Medvode Jasna Bačac je občinskemu 
svetu predstavila poročilo o aktivnostih pri us
tanavljanju samostojne ustanove. Dve ugo
tovitvi sta temeljni; da se raven zdravstvenega 
varstva Medvoščanov zvišuje, in da samostoj
na ustanova ne bo predstavljala večje obre
menitve občinskega proračuna. Iz delitve pre
moženja z ZD Ljubljana je medvoška enota že 
pridobila 12,5 milijona tolarjev, pričakujejo 
jih še 20, medtem ko je Bačaceva potrebna*, 
naložbe v dotrajano zdravstveno opremo ociijjgj' 
nila na dobrih 37 milijonov tolarjev. Svetniki 
so bili zadovoljni z obširnim poročilom, le 
nakaj pripomb so imeli zaradi nakupa nove 
računalniške in programske opreme. V.d. di
rektorice Jasni Bačac so podaljšali mandat do 
konca meseca junija, ko naj bi tudi na novo 
oblikovan svet ZD Medvode že sprejel 
temeljne akte, ki bodo omogočali samostojno 
odločanje o novem direktorju zdravstvene us
tanove.

Zbor krajanov na Katarini

Nedokončani stari in obetajoči 
novi projekti

Po letu dni še vedno ni opravljena delitev 
premoženja in določena meja s sosedami.

Nezaključena so dela na vodovodu in cestah. S projekti celostnega 
razvoja vasi in podeželja (CRPOV) že letos do nepovratnih republiških 
sredstev. Kljub temu da voda po novih vodovodnih ceveh in iz pip že 
teče. pa celotni projekt še zdaleč ni zaključen, je med drugim še enkrat 
povedal predsednik KS Katarina Vladimir Bertoncelj prisotnim kraja
nom na zboru v petek, 19. maja.

Z manjšimi projekti že letos do državnih sredstev za celostni razvoj vasi in podeželja.

Ker nihče od domačinov ni želel prevzeti funkcije predsednika vodo
vodnega odbora, jo ho še naprej opravljal nekdanji župnik Slavko Ki
movec. Pravtako ni zaključen projekt asfaltiranja krajevnih cest, čeprav 
je občina Medvode poravnala svojo polovico obveznosti. Zataknilo se 
je namreč pri plačevanju samoprispevkov krajanov. Ne le, da zaradi 
tega še ni urejena cesta v Dobje, ostali so tudi neporavnani računi z. iz
vajalcem del, ki je sicer delo opravil nestrokovno. Oba projekta sta bila 
začeta in nedokončana še pod starim vodstvom enotne KS Trnovec To
pol, zato se novo vodstvo KS Katarina spopada s pomanjkljivo doku
mentacijo, nepopolnim seznanom plačnikov in nepripravljenostjo lju
di, da bi še sodelovali v prejšnjih gradbenih odborih.

Vodstvo krajevne skupnosti je na zbor povabilo tudi predstavnike 
občine Medvode, vendar sc vabilu niso odzvali. Svojo odsotnost je 
opravičil tudi novi župnik Peter Kvaternik, ki so ga povabili z name
nom. da uredijo status pokopališča. Vsa pokopališča v občini, tako kot 
je to zakonsko opredeljeno, upravljajo krajevne skupnosti, razen 
katarinskega.

Predstavnik podjetja Oikos iz. Domžal Matjaž Harmel je krajanom 
predstavil prve manjše projekte, s katerimi bi lahko kandidirali na raz
pisih za pridobitev republiških sredstev namenjenih celostnemu razvo
ju vasi in podeželja (CRPOV). Večjo pozornost naj bi v prihodnje na
menili razvoju dodatnih in dopolnilnih dejavnosti na kmetijah, da bi z 
domačimi pridelki in izdelki popestrili turistično ponudbo kraja.

Med lemi manjšimi projekti naj hi bila ureditev parkirišča ali alterna
tivnega prevoza na Katarino, postavitev stojnice z domačimi pridelki in 
izdelki, ureditev nasadov starih sadnih sort in predelava sadja ter, v sode
lovanju z osnovno šolo, ureditev učne poti. Glede na to, da je Ministrstvo 
za kmetijstvo, prehrano in gozdarstvo v letošnjem letu potrdilo razširitev 
območja na celotni polhograjski del občine, projektni svet in podjetje Oi
kos že pripravljata skupni uvajalni program in razvojne projekte.

SOTOČJE (ISSN 1580 - 0547) je priloga Gorenjskega glasa o občini Medvode. Prilogo pripravlja Gorenjski glas s sodelavci (Silvana Knok, Jože Jarc), odgovorna urednica Leopoldina 
Bogataj, glavni urednik za priloge Andrej Zalar. Priprava za tisk Media Art, d.o.o. Tisk: Tiskarna KARA, d.o.o., Senično, Križe. SOTOČJE številka 5 je priloga 43. številke Gorenjskega 
glasa, 2. junija 2000, tiskana je na okolju prijaznem papirju, dobijo pa jo vsa gospodinjstva v občini Medvode brezplačno,- Slika na naslovnici: 15-lctni harmonikar Rok Dobnikar s Katarine.
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Filtrauto Slovenija 150 tovornih vozil na mesec več čez dotrajan in preozek most na Ladji.

Zbor krajanov KS Senica

Nos edini detektor za smrad
Nova tovarna na Ladji poleg delovnih mest prinaša smrad in povečan tovorni promet.

Morebitni smrad iz nove tovarne v soseščini 
in povečan tovorni promet čez most na Lad
ji, sta problematiki, okrog katerib se je 
sukalo največ besed na zboru krajanov, ki 
ga je sredi meseca maja sklicalo vodstvo 
Krajevne skupnosti Senica. Predstavniki 
podjetja Filtrauto Slovenija so dali zagotovi
lo, da so na področju varstva okolja naredili 
vse, kar od njih zahteva zakonodaja. Ure
janje cestnih povezav in obnove mostov pa 
niso v njihov ih pristojnostih.

Krajane je namreč presenetilo dejstvo, da bo 
prek preozkega in dotrajanega mostu čez 
železniško progo na Ladji po novem peljalo 
približno 150 tovornih vozil več na mesec, 
med njimi tudi 50 priklopnikov. Možnost, da bi 
tovorni promet potekal po železnici, so pred
stavniki podjetja Filtrauto Slovenija namreč 
zavrnili. Mnenja so bili, da so s pridobitvijo 

Motrebnih soglasij in dovoljenj ter s plačilom 
"Komunalnega prispevka občini Medvode, v 
višini 70 milijonov tolarjev, svoje obveznosti 
do komunalnega urejanja kraja že poravnali. 
Predsednik KS Senica Roman Tchovnik je

povedal, da so že pred časom občini Medvode 
posredovali pobudo za celovito reševanje 
dovoza tako do nove tovarne kot tudi do papir
nice Goričane.

Predstavniki podjetja Filtrauto Slovenija so 
predstavili tudi načrtovane spremembe 
proizvodnega programa v novi tovarni, kar naj 
bi vplivalo na še manjšo možnost negativnega 
vpliva na okolico. V novo tovarno ne bodo 
preselili kovinske predelave oziroma preš, ki bi 
povzročale hrup, in fosfatirnice ter lakirnice, 
ki sta večji onesnaževalki. Po zagotovilu vodje 
projekta Borisa Gazvode so raziskave pokaza
le, res da le na papirju, da bodo koncentracije 
emisij v zrak, predvsem fenolov in formaldehi
dov za polovico in več nižje od dovoljenih: 
"Uredba namreč določa, daje mejna emisijska 
koncentracija 20 miligramov na kubični meter, 
mejna emisijska količina pa 100 gramov na 
uro. V primeru, da se bo zakonodaja še za
ostrila, bomo namestili tudi posebno prečišče- 
valno napravo (biofilter) za zrak, ki je trenutno 
še ne potrebujemo. Z dvema ločenima siste
moma odsesavanja zraka iz proizvodnje smo

poskrbeli tudi za boljše delovne pogoje.”
Ker pa fenol smrdi že ob bistveno nižjih kon

centracijah, kot so dovoljene, je strah krajanov, 
da bodo dobili smrdečega soseda, seveda 
razumljiv. Zato so imenovali tričlansko 
komisijo v sestavi Bogomir Štolcar, Marjan 
Kolar in Tomaž Luštrek, ki bodo bedeli nad 
rezultati opravljenih meritev emisij v okolje iz 
nove tovarne. Da bo na pristojne institucije 
posredoval morebitne pritožbe krajanov, jim je 
v imenu občine obljubil tudi župan Stanislav 
Žagar, čeprav uredbe, ki omejevala zaznam- 
nost vonjav Slovenija še nima.

Krajani so v nadaljevanju zborovanja obrav
navali tudi ostale težave, ki se, brez pravih 
rešitev, vlečejo skozi leta. Ponovno so iz
postavili problem odvoza smeti in kot možne 
rešitve opredelili povečano število zabojnikov 
oziroma povečano število odvozov, ali pa 
postavitev hišnih zabojnikov, česar se komu
nalno podjetje Snaga še vedno otepa. Še 
enkrat so opozorili tudi na nevarno križišče z 
glavno cesto proti Škofji Loki, ki ne omogoča 
varnega zavijanja proti Senici.

Nova tovarna podjetja Filterauto Slovenija
Nova tovarna podjetja Filtrauto Slovenija, nekdanjega Donit Filtra, v 

teh dneh že dobiva svojo končno podobo. Konec meseca je bil nam
reč že opravljen tehnični prevzem, ki mu sledi selitev programov s 
štirih lokacij. Na 28.()()0 kvadratnih metrov velikem zemljišču ne
kdanje deponije lesa ob Papirnice Goričane je zrasla nova moderna to
varna s skoraj 10.000 kvadratnimi metri delovnih površin. Najprej se

bo v nove prostore preselilo skladišče iz Kranja, nato pa še ostala 
proizvodnja z Jesenic, i/ tovarne pohištva Sora in iz. matične tovarne 
v središču Medvod. Selitev naj hi bila končana 15. julija, medtem ko 
bodo štiri proizvodne linije iz italijanske podružnice francoskega kon
cerna preselili predvidoma do konca leta. Odločitev francoskega last
nika je bila prijaznejša do našega okolja, saj sc ukinja proizvodnja 
oljnih in gorivnih filtrov, ki je največja onesnaževalka, širi pa se 
proizvodnja zračnih in kabinskih filtrov.



Vaška skupnost

odbora VŠ Jehovec vaškega odbora Dobro utrjeno in v hrib zagrizeno cestišče bo letos dobilo asfalt.

Vaška skupnost Tehovec

Dva kilometra in pol makadama
do delovne vasi

Samo še asfalt jim manjka do osnovne komunalne opremljenosti kraja. Zanj že zbrali 13 milijonov in pol v
denarju in delu, zato letos bo...

Vodstvo Vaške skupnosti Tehovec, ki šteje 
vsega skupaj 24 ljudi, predstavlja petčlanski 
vaški odbor v sestavi Franc Malovrh, Alojz Te- 
hovnik, Jože Krek in moja sogovornika pred
sednik Franc Tehovnik in njegov namestnik 
Dominik Košir. Kljub temu da vaška skupnost 
Tehovec "formalno” obstaja šele dobro leto, pa 
"neformalno” deluje že več kot dvajset let.

"Vaščani smo vedno sami zaznali potrebe 
svojega kraja, se organizirali in z akcijo tudi 
napravili vse potrebno,” pravi predsednik 
vaškega odbora Franci Tehovnik ob priznanju, 
da jim je danes le bolje, kajti: "Sedaj lahko 
vsaj še tista sredstva, ki jih dobimo za delova
nje vaške skupnosti, vtaknemo v cesto. Avgus
ta bo v uradnem listu objavljen razpis za izva
jalca del in septembra bo asfalt.”

Da je tako zapisano v zapisniku, ki so ga 
oblikovali skupaj z občinsko upravo in da o za
pisanem ne dvomijo, sta mi zatrdila sogovorni
ka. Akcija se je za vaščane Tehovca namreč 
začela že pred leti, ko so približno 50 tisoč to
larjev in lastno delo prispevali za asfalt od ga
silskega doma v Preski do začetka vasi Stu-

denčice. Ker se je tam asfalt tudi ustavil, so 
leta 1995 izglasovali samoprispevek. Štiri leta 
je 18 krajanov, pridružili so se jim tudi trije 
"vikendaši”, prispevalo po 5 odstotkov neto 
osebnega oziroma katastrskega dohodka ali 
pokojnine. Na ta način so za 2 kilometra in pol 
makadamskega cestišča od vasi Studenčice do 
Tehovca zbrali skoraj 5 milijonov tolarjev. Ko 
so k temu znesku prišteli še na stotine delovnih 
ur, izračun pokaže, da so za sicer "lokalno” 
cesto že prispevali 13,5 milijona tolarjev. Zato 
so prepričani, da asfalt letos mora prekriti do
bro utrjeno in pripravljeno cestišče, sicer bo je
sensko deževje opravilo svoje.

Ko vsi plunejo v roke
"Ko se dela, delamo vsi, sicer se ne splača 

začeti," je moto vasi Tehovec predstavil na
mestnik predsednika vaškega odbora Dominik 
Košir ml.

Že leta 1981 so skupaj s krajani Brezovice 
pristopili v akcijo obnovitve električnega 
omrežja. Dve leti kasneje so iz doline Ločnice 
v vas pripeljali telefon. Zanj so prispevali dro

gove in opravili vsa zemeljska dela. Izgradnja 
zajetja, črpališča, izkop in izgradnja vodohra- 
ma in leta 1988 je tudi na Tehovcu iz pip prite
kla voda, seveda ob polovičnem vložku samih 
krajanov.

"Po hitri oceni smo občini Medvode prihra
nili vsaj 30 milijonov tolarjev, ker smo akcijo 
izgradnje vodovoda speljali do konca še pred 
novo lokalno samoupravo,” je dejstvo, da se 
vodovodi po Polhograjcih danes gradijo po 
drugačnih načelih, komentiral Tehovnik. Pos
krbeli so tudi za požarno varnost kraja in prav 
v letošnjem letu nameravajo tri talne hidrante 
zamenjati z nadzemnimi.

Leta 1988 so tudi na Tehovcu že lahko 
spremljali programe kabelske televizije. Šedjj 
let kasneje so, zaradi udarov strele in zimskega' 
žleda, v sodelovanju s PTT in CATV vode 
prestavili v zemljo.

Žled jim je v zadnjih petih letih kar dvakrat 
zaprl pot v dolino. Če so hoteli v službo in 
otroci v šolo, so morali vzeti sekiro v roke in 
počistiti pot do Studenčic in Katarine.

"Pri oblikovanju novega ključa za financira
nje krajevnih in vaških skupnosti, število pre
bivalcev ne more biti edino merilo. Pojavljajo 
se namreč enake težave komunalne narave, s 
pridobivanjem dovoljenj in soglasij. Naši 
vaščani so obremenjeni prav toliko, ali pa še 
bolj, kot tisti, ki niso sposobni vzeti lopate v 
roke in pokidati pred svojim pragom,” nadalju
je Tehovnik prepričan, da bo občina Medvode 
morala prav vsako leto nameniti sredstva za 
razvoj Polhograjskega krajinskega parka, na 
katerega je tako ponosna.

Najstarejša vaščanka je Marija Bernik, 
najstarejši krajan Dominik Košir st. 
Tehovec premore tudi pet osnovnošolcev, 
ki vsi obiskujejo osnovno šolo Preska.

Celovita oskrba vida s korekcijskimi in zaščitnimi 
(sončnimi) očali in kontaktnimi lečami.

Delovni čas: od *).()() do 12.00 in od 15.00 do 19.00, ob sobotah od
9.00 do 12.00

Sedež: Prušnikova 54, Ljubljana, tel.: 061/152 34 43 
Enota: Prešernova 4, Tolmin, tel.: 065/82 332

4 - SOTOČJE stran - 36



Dogajanja v občini I

1

Za vse, ki se ukvarjajo z lesom

Kmalu v Medvodah
Podjetje Lescom, d.o.o., Medvode gradi lesni skladiščno - prodajni center

. Medvode - Na delu območja bivše Tekstilne 
^hfcnvarne Medvode bo na 3000 m2 površin v 

kratkem zrasel nov skladiščno-prodajni center, 
ki bo prišel prav predvsem podjetjem, obrtni
kom in vsem, ki se ukvarjajo z lesom oz. jim je 
les primarna surovina za proizvodnjo.

Podjetje Lescom, d.o.o., Medvode, ki že od 
leta 1990 oskrbuje z žaganim lesom, hlodovi
no in drugimi lesnimi repromateriali skorajda 
vsa večja slovenska pohištvena podjetja, bo 
svoje skladiščne in poslovne prostore predvi
doma do konca leta preselil na novo lokacijo v 
Medvodah. "Razlog za takšno določitev je bilo 
predvsem dejstvo, da kapacitete, ki smo jih 
imeli na več različnih lokacijah niso več 
zadoščale potrebam in razvoju podjetja, poleg

tega pa smo želeli ponuditi naše blago tudi 
manjšim odjemalcem (mizarskim delavnicam, 
ljubiteljskim in hobi mizarjem,...), obenem pa 
tudi razširiti ponudbo, saj bomo vpeljali tudi 
prodajo parketa, lesnih oblog, ladijskega 
poda,... Do sedaj smo se namreč ukvarjali le z 
veleprodajo,” nam je vizijo podjetja razlagala 
ga. Stanka Martinčič, direktorica podjetja.

Ob našem obisku nam je tako rekoč pred 
očmi rasel skladiščni objekt, ki bo zaokrožil 
prvo fazo več kot 2 milijona nemških mark 
vredne investicije tj. veleprodajno skladišče, 
medtem ko se mu bodo v drugi fazi priključil 
še spremljevalni objekti za potrebe maloproda
je in pisarniški prostori. "Največ težav smo 
imeli predvsem z nakupom primernega zem

ljišča in pridobitvijo vseh dovoljenj za gradnjo, 
sicer bi bila investicija lahko zaključena že 
kakšno leto prej,” nam je malce potarnala di
rektorica. "Kljub temu da smo prisotni tudi na 
drugih zahodno- in vzhodnoevropskih trgih, se 
zavedamo, da je slovenski kupec za nas še ved
no najpomembnejši, zato upamo in si želimo, 
da bomo v našem novem skladiščno-proda- 
jnem centru lahko še kvalitelncjc ustregli prav 
njemu.”

Območje Tekstilne tovarne Medvode se bo 
po načrtu že v kratkem spremenilo v pravo in- 
dustrijsko-obrtno cono, kar bo dalo Medvo
dam in okolici novih delovnih mest in novih 
možnosti za razvoj podjetništva v občini. Ali 
nismo to v Medvodah že pogrešali?

Dan odprtih vrat VIZ Frana Milčinskega
Smlednik - Prijaznost v besedah ustvarja zaupanje, prijaznost v mislih 

ustvarja globino, prijaznost v dajanju ustvarja ljubezen. To misel so vodje 
in stanovalci Vzgojno izobraževalnega zavoda Frana Milčinskega Smle- 
dnik zapisali na vabilo za svoj prvi dan odprtih vrat. Svoje dejavnosti 

z so želeli predstaviti širši javnosti in tako odpraviti nepotrebne predsod
ke in odpor do tovrstnih institucij, ki je med ljudmi še vedno prisoten. 
Učenci zavoda imajo težave na področju šolanja. Po besedah ravnatelja 
Franca Ravnikarja imajo njihovi učenci na področju interesnih de
javnosti možnost dosegati visoke rezultate. Ti dosežki pa jim dajejo mo
tivacijo za uspešnejše delo v šoli.

V okviru dneva odprtih vrat so predstavili razne delavnice: likovno, 
naravoslovno, novinarsko, modelarsko in angleško, zunaj pa so 
postavili šotore za taborjenje, streljali z lokom in v kotlu skuhali pa
sulj.

Po besedah ravnatelja sodelovanja pri projektu ni odklonil nihče. 
Tako so se lahko res pokazali kot hiša odprtih vrat. Obljubljajo, da bo 
takšnih dni še veliko.

Ex-tempore na Starem gradu
Stari grad - Sobota, 13. maja, je bila delovna za večino osnovnih in 

srednjih šol. Turistično društvo Smlednik je za osnovnošolce OŠ Med
vode in VIZ Frana Milčinskega Smlednik organiziralo ex-tempore na 
Starem gradu. Slike, ki so nastale pod čopiči in svinčniki pridnih 
učencev, bodo krasile notranjost objektov na Starem gradu, ki skupaj s 
svojo okolico postaja vedno bolj prijetna izletniška točka.

Zbiranje starega papirja
Medvode - Delovno soboto so imeli tudi učenci osnovne šole Med

vode. Zbirali so star papir. V akcijo, ki jo imajo vsako leto v jesenskem

in spomladanskem času, so vključili tudi svoje starše. Zanjo vedno izko
ristijo obvezne delovne sobote, saj po njihovem mnenju pouk ob sobo
tah nikoli ni tako učinkovit kol med tednom. Po besedah pomočnice rav
natelja, Mojce Kržišnik, z vsako akcijo napolnijo več kot dva velika 
zabojnika, kar je od 25 do 35 ton starega papirja. Cena starega papirja 
nenehno niha, tako da znaša nekje od 5 do 10 tolarjev za kilogram.

Vodstvo šole želi s tem predvsem spodbujati ekološko zavest svojih 
učencev, saj s takšnimi akcijami učenci sicer še vedno lahko zberejo 
nekaj denarja, vendar precej manj kot včasih. Na žalostjo takšne akcije 
večina šol že opustila. Zato bi morali bili učenci OŠ Medvode skupaj s 
svojimi starši ponosni na opravljeno delo, saj s tem pripomorejo k lep
šemu in čistejšemu okolju, v katerem živimo.
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Raziskovalni obisk v Sloveniji

Slovenska kulinarika na preizkušnji
V hiši kulinarike Jezeršek so ameriški strokovnjaki pohvalili naša vina in kulinarične značilnosti.

Sora pri Medvodah - V organizaciji ame
riškega podjetja A&E Trading in Slovenske na
cionalne turistične organizacije je sredi tedna v 
Hiši kulinarike Jezeršek v Sori pri Medvodah 
sklenila nekajdnevni raziskovalni obisk v 
Sloveniji skupina vrhunskih vinsko-kulinaričnih 
strokovnjakov in novinarjev iz ZDA. Skupino je 
po slovenskih vinorodnih krajih vodil Anthony 
Dias Blue, v Združenih državah najbolj znano 
ime s področja vinske kulture in kulinarike. Pro

gram obiska z ogledom priznanih vinskih kleti 
in zasebnih vinogradnikov ter preizkusa tistega 
najboljšega, kar lahko ponudijo slovenske gos
tilne in restavracije je v okviru projekta Sloven
ska gostilna pripravila Slovenska nacionalna tu
ristična organizacija. Sicer pa sta skupino po 
Sloveniji spremljala Emil Gaspari iz podjetja 
A&E Trading in prof. dr. Janez Bogataj.

V Hiši kulinarike, kjer so ameriški stokovnja- 
ki izredno pohvalili naša vina in kulinarične

značilnosti, lepote Slovenije in gostoljubnost, so 
jim pripravili zanimiv prikaz naših nekdanjih 
običajev: prikazali so postavljanje mlaja, grabili 
so seno, žagali drva, predstavili izdelovanje ma- 
jolik in nazadnje še plezanje na mlaj, kjer sta 
najboljšega tokrat čakali pletenka in šunka.

Člani ameriške skupine strokovnjakov sS'^ 
poudarili, da so naša vina izredno kvalitetna, 
zato je potrebno vinogradništvu nameniti še ve
liko večjo skrb.

Revija pevskih zborov
Medvode - Občinska kulturna zveza Medvode je konec tedna pripra

vila revijo pevskih zborov Medvode 2000. Nastopili so Cerkveni 
mešani pevski zbor Pirniče, Mešani pevski zbor Sv. Urh Smlednik, 
Moški zbor KUD Oton Župančič Sora, Mladinski cerkveni zbor 
Pirniče, Oktet Lipa Sora. Lovski pevski zbor Medvode in Mešani pevs
ki zbor KD Jakoba Aljaža Medvode. Revijo, ki je bila v šoli na Svetju, 
sta omogočili občina Medvode in Osnovna šola Medvode.

Ogreli dlani navdušenih poslušalcev
Svetje - Vse ljubitelje ubranega zborovskega petja so v soboto, 6. maja, 

na redni letni koncert povabili pevci Lovskega pevskega zbora Medvode. 
Hkrati so kot dobri gostitelji medse povabili tudi oktet Ceh Škofja Loka, 
ki se je predstavil s sedmimi pesmimi. Jedilnica v OŠ Medvode, ki je na 
žalost edini primerni prostor za zborovsko petje, je bila nabito polna.

Lovski pevski zbor Medvode je za tokratni redni del koncerta pripra
vil dvanajst skladb, poleg napitnic predvsem narodne vasovalske, 
ljubezenske in šaljive fantovske. Da si ohrani ime, med njimi namreč ni 
niti enega lovca, jc zapel tudi dve pesmi iz. novejše lovske pesmarice. 
Med predstavljenimi skladbami je bilo kar nekaj takih, ki smo jih imeli 
poslušalci priložnost slišati prvič. Tokratni pregled celoletnega dela je 
namreč že priprava na praznično prihodnje leto, ko bo /bor praznoval 
25-obletnico obstoja. Kot je povedal zborovodja Janez Čadež, potekajo

priprave predvsem v oblikovanju dokončne zasedbe zbora, kjer upajo! 
predvsem na novega basista. Za slavnostno obletnico namreč načrtujejo 
tudi turnejo po Zahodni Evropi, zato bodo program popestrili še z 
pesmimi s tujega govornega področja. Že tokrat so navdušenje med 
številnimi poslušalci poželi z rusko narodno Kalinka, tudi zaradi 
odličnega solista Roberta Malovrha.

AVTa§jmu&&
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Zbiljska cesta 8 
1215 Medvode
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Drugo srečanje slovenskih hidroelekrarn

Turizem na akumulacijskih jezerih
Na drugem srečanju slovenskih hidroelektrarn v Zbiljah so ocenili in poudarili velik turistični pomen jezer 

^ in delo Turističnih društev ob njih.
Zbilje - Pri načrtovanju energetske rabe 

slovenskih rek je potrebno upoštevati in tudi 
iskati možnosti za večnamensko rabo jezer, ki 
nastanejo za pregradami in obrežji ob jezerih. 
Zato je nujno usklajeno in čimboljše sodelo
vanje elektroenergetskih podjetij, vodooskrb- 
nih organizacij, občin oziroma lokalnih skup
nosti in različnih društev ter organizacij na 
takšnem območju.

Ta skupna ugotovitev na drugem srečanju 
slovenskih hidroelektrarn, ki je bilo prejšnji 
petek v Zbiljah, pripravilo ga je Turistično 
društvo Zbilje, je bilo tudi izhodišče za izmen
javo izkušenj in mnenj ter za opozorilo o 
gospodarjenju in urejanju prostora in dogajanj 
na tovrstnih jezerih, kjer je gospodar država.

Drugi tovrstni posvet je bil še posebno infor
mativen za Turistično društvo Zbilje in občino 
Medvode, saj so želje, ki jih imajo turistični 

Jclavci na območju Zbiljskega jezera, na neka
terih območjih s Soškimi in Dravskimi elek
trarnami pred časom že začeli uspešno ures
ničevati.

V preteklih desetih letih so v Zbiljah glavne 
aktivnosti potekale na sanaciji jezera. Okrog 
40 odstotkov mulja z jezerskega dna so namreč 
odstranili in tako je nastalo precej novega je
zerskega obrežja. Bistveni del sanacije 
Zbiljskega jezera pa že od vsega začetka

temelji prav na sodelovanju med društvom, 
krajevno skupnostjo. Savskimi elektrarnami in 
občino Medvode ter državo in njenimi institu
cijami. Na posvetu so predstavniki turističnega 
društva Zbilje poudarili, da je devet desetin 
sanacije že končane, zdaj je treba le še 
dokončati celoten projekt in urediti vsebinsko 
že nekaj časa opredeljeno ureditev nove obale.

Ureditev obale bi še bolj poudarila turistično 
prepoznavnost Medvod na območju z okrog 
pol milijona prebivalcev. Sicer pa v Zbilje že 
zdaj radi prihajajo številni izletniki iz različnih 
krajev, predvsem pa z ljubljanskega območja. 
V zadnjih petih letih so načrtovana dela žal za
stala. Savske elektrarne, ki imajo svoje 
poslovne prostore in sedež sicer v Medvodah, 
so pri tem, kot so poudarili na posvetu njeni 
predstavniki, v podrejenem položaju, saj je 
država finančne tokove zelo skrčila, zaostrila 
materialni položaj in nenazadnje so elektrarne 
le upravljalec, lastnik pa je država.

Dosedanji pogovori glede dokončne ureditve 
Zbilj so nekako "obtičali” na tej ugotovitvi 
oziroma na možnosti, da je za uporabo prosto
ra, ki je last države, treba plačati najemnino in 
sicer 100 tolarjev za kvadratni meter. Cena za 
društvo ni sprejemljiva. Zapisali pa so tudi, da 
so v Sloveniji po drugi strani znani primeri, ko 
društva za urejanje brežin in obale dobijo celo

nekaj denarja kot pomoč.
Posvet je nedvoumno poudaril, da imajo tu

ristična in druga društva v takšnih prostorskih 
okoljih veliko vlogo za razvoj in turistični 
poudarek določenega kraja ali občine. Vendar 
pa mora tudi država na tem področju narediti 
svoje, za hitrejše reševanje. Vsi pa veliko 
pričakujejo od novega zakona o vodah, ki naj 
bi opredelil prav vlogo in delovanje obvodnih 
turističnih društev, saj že zdaj prav društva skr
bijo za obale svojih za razvedrilo in oddih 
obiskovalcev in v pomoč hidroelektrarnam.

Na posvetu v Zbiljah so se v petek tudi do
govorili, da bodo natančno proučili predlog 
Zakona in poenotili pripombe na posvetu in 
srečanju predstavnikov slovenskih jezer, ki bo 
10. junija v Bohinju.

Sklenili so tudi, da se bodo hidroelektrarne 
in turistična društva v prihodnje skušali do
govoriti za skupne projekte na področju razšir
janja turistične ponudbe na jezerih za elek
trarniškimi pregradami. Turistična zveza 
Slovenije pa bo pripravila oceno in pregled 
delovanja. Da pa ne gre zgolj za dogajanja in 
opredelitev prostora ob jezerih, so opozorili s 
sklepom, da so elektrarniški objekti prav tako 
širšega pomena in ne le aktualna problematika 
ozkih, lokalnih in posameznih skupinskih in
teresov.

Muzejski vlak iz Naklega 
v Medvode

Medvode - Vabilo na rojstnodnevno zabavo, ki so ga dobili 
otroci iz naklanskega vrtca Rožle, je bilo malce drugačno. 
Vrtec Rožle je namreč ob 25. rojstnem dnevu otroke in 
starše povabil na vožnjo z vlakom. Vlak pa ni bil običajen, 
ampak muzejski, odpeljal pa jih je do Medvod. V Medvo
dah pa so jih med drugim pozdravili tudi podžupanja 
občine s sodelavci. Potem pa so mladi Naklanci, ki jih je 
spremljal tudi župan občine Naklo, imeli v dvorani Doma 
Svobode predstavo s Piko Nogavičko.
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Pomerili so se 
mladi gasilci

Zgornje Pirniče - Gasilski zvezi Vodice in Med
vode sta konec tedna pripravili tekmovanje za 
pionirje in pionirke ter mladince in mladinke iz 
obeh gasilskih zvez. Iz gasilske zveze Vodice je 
bila pri mladinkah najboljša ekipa PGD Šinkov 
Turn, pri mladincih ekipa PGD Zapoge, pri pio
nirkah ekipa PGD Polje in pri pionirjih ekipa 
PGD Zapoge. Iz gasilske zveze Medvode pa je 
bila najboljša pri mladinkah ekipa PGD Sora, 
pri mladincih ekipa PGD Zbilje, pri pionirkah 
ekipa PGD Zbilje in pri pionirjih ekipa PGD 
Spodnje Pirniče, Vikrče, Zavrh.

Povabljeni ste na prireditveNajvečje srečanje 
doslej

Preska - Prostovoljno gasilsko društvo Preska 
v občini Medvode je v soboto, 6. maja, pripra
vilo že 4. srečanje gasilskih terenskih vozil. Na 
povabilo največjega gasilskega društva v občini 
Medvode se je odzvalo kar 26 prostovoljnih 
gasilskih društev iz vseh slovenskih regij. Ekipe 
s terenskimi gasilskimi vozili so se v različnih 
športnih in gasilskih veščinah na največjem 
tovrstnem srečanju do zdaj pomerile na petih 
kontrolnih mestih. Najboljše ekipe so bile iz 
PGD Postojna II. ekipa, PGD Ribnica in PGD 
Preska I. ekipa. Prve tri ekipe so dobile pokale, 
prva pa tudi prehodni pokal občine Medvode. 
Najboljših pet ekip pa je dobilo tudi praktične 
nagrade trgovskih podjetij z gasilsko opremo. 
Vse ekipe so pohvalile prireditelja PGD Preska 
za tovrstna srečanja in obljubile, da se čez leto 
dni spet srečajo v občini Medvode na podob
nem tekmovanju. PGD Preska pa je vse 
udeležence povabilo na slovesnost, ki bo 8. juli
ja. Takrat bo v okviru občinskega praznika veli
ka svečanost, saj bodo v PGD Preska prevzeli 
novo gasilsko vozilo.

Kresovanje na Bonovcu
Prizadevni organizatorji bodo tudi letos 

pripravili že tradicionalno prireditev 
KRESOVANJE NA BONOVCU in sicer 24. 
junija zvečer ob 20.00 uri. Proslavo ob Dne
vu državnosti bo spremljal poseben kulturni 
program. Slavnostni govornik bo predsednik 
SAZU-a dr. France Bernik. Po končanem 
kulturnem programu bo družabno pri
jateljsko srečanje.

Rekreacija v Zbiljah
Vsak petek in soboto v poletnih mesecih je 

na športnih terenih ob Zbiljskem jezeru 
možnost rekreacije, ki jo TD Zbilje organizira 
v odbojki in v nogometu na mivki. Za za
ključene skupine pa se je potrebno predhodno 
najavili zaradi rezervacije.

Pohod na Storžič
Gorniški klub Jakob Aljaž organizira v 

nedeljo, 3. junija, pohod na Storžič. Pohodniki 
se zberejo na parkirišču OŠ v Predvoru. 
Opozarjamo, da je pot zahtevna in tudi napor
na ter priporočamo primerno planinsko opremo.

Začele so se valete
Osmošolci preške osnovne šole bodo tudi 

praznovali svoj zaključek v petek, 9. junija, v 
Hiši kulinarike v Sori, kjer se bodo poslovili 
od svojega osemletnega druženja v preški šoli.

Srečanje lovskih zborov
V geografskem središču Slovenije bo v 

nedeljo dopoldne zanimivo srečanje lovskih 
pevskih zborov in orkestrov, ki je že tradi
cionalno. Med drugim bo nastopil tudi med- 
voški lovski pevski zbor. Ljubitelji lepega pet
ja in glasbe vabljeni.

Kolesarji - na češnje v Brda
Kolesarski klub Medvode organizira kole

sarski maraton dolg približno 110 km, ki bo 
potekal z Vrhnike preko Cola, Ajdovščine in 
Nove Gorice do kraja Dobrovo v Brdih. 
Povratek iz Nove Gorice bo organiziran z 
vlakom. Vse zainteresirane vabimo, da se 
predhodno prijavijo po telefonu 612 - 484 ali 
mobitel 040/263 - 015 zaradi prijave in vseh 
potrebnih informacij in pojasnil.

Pohod na Žabiški kuk in Vogel
Medveški planinci pa v juniju predvidevajo 

lažji in nezahteven pohod na 1844 m visok 
Žabiški kuk in naprej na nekaj metrov višji 
Vogel v nedeljo, 11. junija, zjutraj. Vse potreb
ne informacije dobile pri vodniku Miru vsak 
večer po telefonu 611 - 378.

Pirniška valeta
Tudi osmošolci pirniške šole organiziraj! 

svojo zaključno valeto v torek, 13. junija, ob 
18.00 skupaj s svojimi starši v prostorih nji
hove šole, kjer sc bodo ob prijetnih zvokih 
poslovili od osnovnošolskega druženja.

Zaključni koncert GŠ
Glasbena šola na Svetju bo tudi letos pripra

vila skupaj s svojimi učenci v petek, 16. junija, 
v prostorih medvoške knjižnice ob 19.00 uri 
zaključni koncert. Sodelovali bodo vsi učenci. 
Nastop bodo izvedli v vseh devetih inštrumen
tih, ki jih trenutno na tej šoli poučujejo.

Razstava del učencev iz Pirnič
V času od 19. do 23. junija bo v prostorih OŠ 

v Pirničah razstava del učencev interesnih de
javnosti, s katerimi se med letom ukvarjajo. 
Glede na raznolikost teh dejavnosti si omenje
na razstava vsekakor zasluži ogled in to ne 
samo staršev otrok, temveč tudi ostalih. ^

Dan odprtih vrat v Preski
V preški osnovni šoli bodo imeli v četrtek, 

22. junija, tako imenovani "Dan odprtih vrat”, 
kjer se bodo v prijetno zabavnoglasbenem pro
gramu srečali učenci, starši in učitelji in se 
poveselili. Istočasno bo tudi razstava EX 
TEMPORE Medvode 2000, kjer si boste lahko 
ogledali dela učencev - likovnikov.

Kresovanje v Hrašah
Tudi letos bodo prizadevni člani Turističnega 

društva Hraše pripravili veliko Kresovanje s 
kresom v petek, 23. junija, ob 20.00 uri na 
običajnem mestu v bližini cerkve sv. Jakoba v 
Hrašah. Ob kresu so pripravili tudi prijetno ra
janje.

Tradicionalno kolesarjenje
Na praznik Dneva državnosti so turistični 

delavci Hraš pripravili letos že tradicionalno 
kolesarjenje po posameznih krajih naše občine. 
Hkrati se spomnijo tudi občinskega zavetnika 
Jakoba Aljaža, katerega rojstni dan praznujemo 
6. julija - Občinski praznik Medvod.
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Pri Zlatet na S vetju

Sedanjost s pridihom preteklosti
Cjt Nekdaj gostilna pri Zlatet, danes pivovarna in pivnica. Še vedno pa nekaj malega

kmetije in predvsem veliko pridnih rok.

Zlatetov kmečki rod ima na Svetju več sto
letne korenine. O Smovcu in Zlatet ter 
sporni hruški je pisal že Fran Šaleški 
Finžgar v času svojega župnikovanja v 
Sori. Stare zamere so že pozabljene, sose
dov Smovčcv stoletni kozolec pa je danes 
sestavni del ambienta Zlatetove pivnice. Če 
gre sklepati po opeki z letnico 1862, potem 
bo objekt, kjer je danes pivnica, kmalu 
starejši od 140 let. Tudi ”črvive” klopi v 
kotu za pultom in sodi so še iz nekdanje 
gostilne.
"Gostilno Pri Zlatet je leta 1930 odprl moj oče 
Franc, potem ko seje na materino željo, doma 
sta mu namreč umrla oba brata in oče, vrnil iz 
Amerike in se v drugo poročil z Ivanko iz 
gostilne Bohinc Na klancu. Kljub vojni vihri 
in težkim povojnim razmeram sta vodila daleč 

Jčtokrog znano gostilno in kmetijo nepretrgo
ma do leta 1966. Oče je bil zelo odločen mož 
in dolgoletni občinski odbornik. Ker sem bil 
ob očetovi smrti še zaposlen v Donitu, sem 
zmogel prevzeti le kmetijo, za gostilno pa mi 
je zmanjkalo moči," je podatke o klenem 
Zlatetovem rodu nizal danes 77-letni Alojzij 
Šušteršič, vsem bolj znan pod imenom 
Slavko. Da se izogne raznim nevšečnostim 
okrog imena, se je že navadil, da vedno zapiše 
kar oba. Navsezadnje le malokdo ve, da je 
tudi sinu Acotu uradno ime Franc.
"Ko sem prevzel kmetijo, se je začela obnova 
hiše, hleva, gospodarskega poslopja...,” 
nadaljuje Slavko in snaha Marija misel za
ključi z dejstvom, da je dvajset let pri hiši, 
ravno ta mesec sta z Acotom praznovala dvaj
seto obletnico poroke, pa se mešalec za beton 
v vsem tem obdobju ni vrtel le eno leto. 
Danes je v hlevu 18 bikov, dva konja in koza 
z mladičkom. "Zjutraj sem se najedel polente, 
ki mi jo je skuhala žena Minka, sedaj grem pa 
mrvo nakladat,” so Slavkovi načrti za sobotno 
dopoldne: "Nad kmetijo bediva še midva z 
ženo, ob veliki pomoči mladih. Če je dobra 
volja in kanček popustljivosti, potem gredo 
skupaj tudi mladi in stari."

Pivo in cvetje po Zlatetovo
Aco in Marija sta leta 1992 odprla malo tr

govinico, jo nato razširila in kmalu ugotovila, 
da je konkurenčni boj premočan. Po ogledu 
ene izmed zgledno urejenih slovenskih pivo
varn in pivnic, je padla tudi nova odločitev. 
Idejo o lastni pivovarni in pivnici sta ures
ničila v dobrih dveh leti polnih iskanja dovo
ljen, dokumentacije in tudi sredstev za ne 
poceni naložbo.

"Temno in svetlo pivo z imenom Zlate je 
narejeno po nemški recepturi iz, na poseben 
način obdelanega, francoskega ječmena, 
vakuumsko pakiranega nemškega hmelja, 
madžarskega pivskega kvasa in predvsem iz 
vsakodnevnih lastnih izkušenj in tudi napak. 
Najpomembnejša je temperatura, ne le ko ga 
postrežemo gostom, temveč tudi v vseh fazah 
kuhanja in odležavanja,” mi podatke niza 
Aco, čeprav bi o tem še več vedel povedati dc- 
vetnajsletni sin Miha, ki v pivovarni že us
pešno pomaga glavnemu kuharju Dorctu. 
Vendar se je prav to soboto že pospešeno 
pripravljal na novo kasaško dirko v Ljutomeru 
in to še ves pod vtisi prve zmage s triletnikom 
Avisom na Stožicah. Domači mi vedo pove

dati, da je bila to ne le prva zmaga, temveč 
tudi njegova prva vožnja na tekmah nasploh. 
Pri treningih in oskrbi konja mu pomaga tudi 
brat Peter, ki se je kol osmošolec že odloči za 
svojo poklicno pot.

Da bo kuhar, namesto njega pove mama 
Marija, saj je on, vsaj tako so menili domači, 
prav gotovo svoj prosti čas posvečal malemu 
kozličku v hlevu. Do takrat je glavna v kuhi
nji pivnice prav mama Marija, ki se je že 
pripravljala, da pripravi testo za pice. Potem 
bo zlikala še prte in ....

"Eno uro prej vstanem, če je potrebno le za
livanje, sicer porabim še pol ure več,” mi 
odgovori na vprašanje, kdaj potem najde čas 
za vse cvetje, ki je postalo pravi zaščitni znak 
domačije, p

"Čez 150 korit in lončkov je; surfinije, brš- 
Ijanke, polviseče pelargonije, asparagusi.., 
Nikoli ne grem mimo rože, ne da bi jo vsaj 
pogledala," pravi sama. Tast Slavko doda, da 
je to poseben pogled z ljubeznijo, ki ga je 
opazila tudi komisija pri občinskem odboru 
za turizem in gostinstvo. Ta je pred dvema 
letoma Pivnico Zlate razglasila za naj lepše 
urejen javni objekt v naši občin.

Miha in Avis pred njuno prvo zmago na kasaški tekmi na Stožicah.
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Zanimivosti-------------------------

Bili smo skupaj

Najlepša sanska kozla sta Vettorazzijev Boško in Podvezov Boss.

Razstava koz in kozlov

Iz leta v leto boljše ocen^
Dvanajst rejcev je na ogled postavilo štirideset najlepših živali iz svoje

črede koz in kozlov

Prizadevni ribiči
V Zbiljah je njihovo turistično društvo 6. 

maja organiziralo že tradicionalno ribiško 
tekmovanje v ribolovu na ribe roparice. Žal 
je bil zaradi tehničnih razlogov ulov tega 
dne neučinkovit. V nedeljo, 27. maja, je bilo 
ponovno srečanje, kjer je sodelovalo pri
bližno 30 ribičev. Junak dneva je bil Je
senšek. ki je iz jezera potegnil 63 cm dolgo 
ščuko, kar je bil rekord dneva.

Uspel ex tempere 
medvoških šol

V petek, 19. maja, se je zbralo 50 likovni
kov in 10 mentorjev iz vseh medvoških šol, 
vrtcev in VIZ v OŠ Preska na skupno prire
ditev EX TEMPORE 2000. Zaradi slabega 
vremena so zatem odšli vsak v svojo matič
no šolo oz. zavod, kjer so z uporabo sodob
nih likovnih tehnik ustvarjali likovna dela 
na temo: Kako se predstavljamo Medvode 
leta 2000.

Planinci na Uršlji gori
V nedeljo, 14. maja, so medvoški planinci 

izvedli planinski pohod na 1699 m visoko 
Uršljo goro. Pohoda se je udeležilo pri
bližno 50 pohodnikov.

Nastop mladih glasbenikov
V veliki učilnici glasbene šole Medvode 

na S vetju je bil 25. maja eden rednih glasbe
nih nastopov učencev omenjene šole. ki jih 
prirejajo v svojemu letnem delovnem pro
gramu. Nastopilo je več kot 20 učencev, ki 
so jih številni obiskovalci nagradili z bur
nim aplavzom.

Društvo kozjerejcev Gorenjske je sredi 
meseca maja na platoju ob reki Savi na Ver- 
jah ponovno, že šestič po vrsti, pripravilo 
dvodnevno društveno razstavo in sejem koz 
sanske, srnastc in burske pasme. Povprečna 
ocena živali je bila boljša kot lani, kar je po 
besedah predsednice društva Medvoščanke 
Marije Podvez, rezultat strokovnega rej
skega in selekcijskega dela.

Temu mnenju sc je pridružila tudi tričlanska 
selekcijska komisija, ki je opravila ocenjevanje 
živali.

Med sanskimi kozami je največ točk (64 od 
možnih 68) zbrala Podvezova Baby, med srnas- 
timi Mikličeva Miša (65 točk) in med burskimi 
Dremljeva Bura (63 točk). Po večerni in jutranji 
molži sc je za najboljšo mlekarico ponovno

izkazala Podvezova Baby (4,45 kilograma).
Na ogled so se postavili tudi kozli vseh treh 

pasem. Največ točk med sanskimi kozli je 
zbral Boško iz Vcttorazzijeve več kot 300- 
glave črede na Vojskem. Komisija je za naj
boljšega med srnastimi kozli izbrala Mik
ličevega Rika, ki mu je pripisala prav vse 
možne točke. Andrej Dremelj iz Javorij pa je 
na razstavo pripeljal najbolje ocenjenega 
burskega kozla Dragona.

Člani Kozjerejskega društva Gorenjska so 
razstavo popestrili tudi s pokušino jedi iz koz
jega mesa in jo zaključili s kozjimi dirkami, 
kjer sc ocenjuje izvirnost in znanje rejca in 
hitrost koze ali kozla. Zmaga je ponovno pri
padla Medvoščanoma Suzani in Andreju 
Bičanič ter kozi Rosi.

Strela si je za cilj vzela 
Krvavo znamenje in na njem 
pustila svoje sledi.

Strela naravnost 
v kapelico

V neurju, ki je v prvomajskih počit
nicah divjalo nad Smlednikom in oko
lico, je bila poškodovana kapelica na 
polju, ki jo domačini poznajo kot 
Krvavo znamenje. To ime nosi kot 
spomin na deželnoknežje morišče, ki 
je bilo v preteklosti prav na tem mestu. 
Strela je poškodovala križ in streho, 
dva nosilna stebra in po prvih ocenah 
kaže, da je omajana tudi statična sta
bilnost. Potem ko je bilo lansko leto 
porušeno kužno znamenje na vrhu 
Medveškega klanca pri odcepu za 
Zbilje, je bila to že druga tovrstna nes
reča v zadnjem času. Komisija za vars
tvo naravne in kulturne dediščine pri 
občini Medvode bo poskrbela, da bodo 
poškodbe čimprej popravljene, ker 
omenjena kapelica sodi v sklop kultur
ne dediščine, ki tvorijo os Stari grad 
nad Smlednikom, Kalvarija in Krvavo 
znamenje na polju v Valburgi.

Postavili bodo podobnega
Razburjeni krajani Sore so nas v začetku meseca maja opozorili na 

dejstvo, da naj bi po nalogu karmeličanskega samostana in ob soglas
ju farnega župnika podrli kužno znamenje ob samostanu. Šli smo po 
sledeh ogorčenja in ugotovili, da zgodovinskega spomenika, ki je 
preživel stoletja, dejansko ni več in dobili zagotovilo, da bo prav kma
lu stal nov in podoben.

Da je bilo znamenje, po ocenah strokovnjakov iz sedemnajstega ali 
osemnajstega stoletja, menda v slabem stanju je bilo mnenje večine do
mačinov. Že pred leti so z betonsko oblogo sanirali njegove temelje. Se
daj so sc nekateri odločili, da ga obnovijo. Ker z načrti niso seznanili

ustreznih institucij, kapelica je 
bila namreč spomenik druge 
varstvene stopnje, sta tako kol 
mi, njihovo pojasnilo zahtevala 
tudi predstavnik Zavoda za 
varstvo kulturne dediščine Mo
dusi Erbežnik in predsednik 
občinske komisije za varstvo 
naravne in kulturne dediščine 
Loj z Tršan. Sorški župnik Jožko 
Čuk je povedal, da se na istem 
mestu že gradi znamenje, ki bo 
glede na dano obljubo in zahte
ve podoben prejšnjemu.

vTT>:.

Na tem mestu naj bi stalo novo in prej
šnjemu podobno znamenje. Le starejše 
od 300 let ne bo še zlepa.
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Prva velika nagrada občine Medvode

Kolesarski praznik pod Šmarno goro
Med stotimi tekmovalci najuspešnejši člani kluba organizatorja, ki ga uspešno zastopajo tudi Medvoščani; 

Jan Debeljak, Davor Mesarič, Blaž Mihovec in Janez Trojanšek.
. Kolesarski klub Radenska Rog Slovenica je 

nekajletnem premoru v začetku tega mese
ca ponovno organiziral kolesarsko prireditev 
za dečke stare od 11 do 15 let. Tekme, ki je 
štela tudi za Pokal Slovenije, se je 
udeležilookrog 100 najboljših tekmovalcev iz 
vseh večjih slovenskih kolesarskih klubov. Na 
domačih tleh so barve organizatorja uspešno 
zastopali tudi Medvoščani. Kolesarski klub 
Radenska Rog Slovenica je v zadnjih letih vz-

Popolno zmagoslavje Hižarjevih je letos preprečila 
Simona Žabjek.

Cesta na Svetje 44, 
1215 Medvode

Tel.: 01/3613-755 
Tel./fax: 01/3613-745

gojil veliko odličnih mladih tekmovalcev, ki so 
doma iz Ljubljane in okolice in so svojo tek
movalno vrednost želeli dokazati tudi na last
nih tleh. Start in cilj 1800 metrov dolge krožne 
proge je bil pri diskoteki Lipa. Najprej so se na 
progo šestkrat podali dečki stari do 13 let, med 
katerimi je bil najhitrejši Medvoščan Jan De
beljak, ki je na koncu priznal, da so mu k zma
gi pomagali tudi padci ostalih. Nato so se na 
progo dvanajstkrat podali tekmovalci stari do

Najhitrejša Igor in Ines
Osolnik - ŠD Kondor iz Godešiča je v 

nedeljo, 14. maja, organiziralo deveti spom
ladanski tek na 858 metrov visok Osolnik, ki 
je bil hkrati že tretjič zapored tudi uvodna 
tekma v gorskih tekih za Pokal Slovenija. Na
jhitrejši Igor Šalamun iz Miklavža na 
Dravskem polju je za 4900 metrov dolgo pot 
od vaške cerkve na Godešiču do vrha Osol
nika potreboval le 24 minut in II sekund. Za 
sedem sekund je izboljšal svoj rekord proge 
izpred dveh let in za več kot minuto za sabo 
pustil drugouvrščenega rojaka Andreja Mes- 
nerja. Po pričakovanju je bila najhitrejša na 
vrhu Medvoščanka Ines Hižar, ki je tik po vr
nitvi s počitnic in pred začetkom priprav na 
novo sezono v smučarskih tekih, zmogla pro
go preteči v 31 minutah in 26 sekundah. Za 
skoraj minuto je prehitela dvakratno zmago
valko tega teka, tokrat pa (le) tretjeuvrščeno 
dvojčico Tino. "Nikoli se ne ve, katera od 
naju bo prva na vrhu," si že pred tekmo nista 
upali napovedati končnega rezultata. Kljub 
dosedanjim uspehom v gorskih tekih v 
letošnjem letu ne načrtujeta nastopa na 
evropskem in svetovnem prvenstvu, saj se 
jima kot reprezentantkama in članicama v 
smučarskih tekih obetajo prilagojene 
priprave na novo sezono.

S predstavljanjem članov OS občine Med
vode pod naslovom: Kdo so med voski svetni
ki? bomo nadaljevali v prihodnjih številkah 
Sotočja.

Uredništvo

14 let, kjer je Medvoščan Davor Mesarič 
dosegel odlično drugo mesto. Veliki upi velike 
množice navijačev, ki so se zbrali ob krožni 
progi, so bili položeni tudi v domačina Blaža 
Mihovca, ki je tekmoval v kategoriji 14-let- 
nikov, saj se je na progo podal kot zmagovalec 
mednarodne tekme v Avstriji. Vendar mu 
tokrat ni šlo po načrtih in je za las zgrešil tret
je mesto. Nekaj je (le) k četrtemu mestu pripo
mogla trema pred domačim občinstvom, nekaj 
pa strah pred ovinki, zaradi katerih je v pretek
losti že beležil padce. Uspeh Medvoščanov v 
vrstah Kolesarskega kluba Radenska Rog 
Slovenica je dopolnil še Janez Trojanšek z de
vetim mestom. Proga je bila zelo zanimiva 
tako za tekmovalec kot za gledalce, saj je 
potekala na zelo prometnem in znanem kraju. 
Kolesarski praznik je zaokrožil še nastop na
jstniške skupine Foxi teens.

Nagradno vprašanje
O dogodku, ki je na sliki, pišemo tudi v 
današnjem Sotočju. Na dopisnico napišite, 
kje smo naredili sliko s postavljanjem mlaja? 
Odgovore pošljite do 20. junija na Gorenjski 
glas, 4001 Kranj. p.p. 124.

Izžrebali bomo tri pravilne odgovore.
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Zadnja stran

VIDEOCENTER MEDVODE
izposoja in presnemavanje videokaset

Del.čas: 17 - 21, c.ob Sori 7, Medvode, tel. 611-776

M INFORMACIJE: Matik, d.o.o.
MATIH MATIH

- Gosposvetska 7, Ljubljana 
- Vetrinjska 8, Maribor, tel.: 062/222 349 

- Pristaniška ulica 2, Koper (tržnica), tel. 066/276 749 
- BTC PE Novo mesto, ljubljanska cesta 27, tel.: 068/316 140

NAROČILNICA + poštni stroški
IME IN PRIIMEK:____
ULICA:_____________
POŠTNA ŠT. IN KRAJ:
TELEFON: '
NAROČAM:................ kom Vitamin C (655 SIT) J
NAROČAM:.................kom Kalcijvit Plus (655 SIT) •
NAROČAM:................kom New Look (1.149 SIT)
Datum:....................................... Podpis:............................................. i

Naročilnico pošljite na navedene poslovalnice! i

IIEH
Gorenjska c. 13,1215 Medvode 

(na vrhu klanca)
Tel.: 061/616-630, fax: 061/611-314 

GSM: 040/616-630

SIEMENS Ericsson $

Prodija in odkup 
GSM aparatov

Dodatna oprema

POCmAtČfM Pt¥3QAML£C

SI.MOBIL

Nagrajenci nagradne igre iz Sotočja šl. 3
1. nagrado: Alcalel OB dobi REPAS ANTON, Količevo
2. nagrado: CD Halo in 8.000 SIT pogovorov dobi

NADAREVIČ DENIS, Medvode
3. nagrado: CD Halo dobi PROSEN EVELIN, Medvode
4. nagrado: bon za nakup v vrednosti 5.000 SIT dobi 

TRAMPUŠ SANDI, Medvode
5. nagrado: dežnik Si.mobil dobi ROZMAN POLONA, Medvode 
Pel lolažilnih nagrad pa prejmejo: ZALOKAR MAJDA, Med
vode, PERNEK ALEŠ, Medvode, KONJAR POLONA, Savlje; 
TRAMPUŠ MARIJA, Medvode in TAMPUŠ MARKO, Medvode.

Vsem nagrajencem iskrene čestilkel

\OVO VPOMJDBl: ročne ure T1MEFORCE

S TEM OGLASOM 10% POPUSTA 
za ročne ure

©takartiH

4294 KRIŽE, Snakovška cesta 17 
http://wwww.kara.si, e-mail: tiskarna@kara.si 
Tel.: (064) 557-646, tel./fax: (064) 557-215 

mobitel: (0609) 618-195

KOLEKCIJA NAPITKOV 
"SONČNA POT"

IZliERITE SVOJ NAPITEK. NAPITKI ' SONČNA 
POT " SO VEČ KOI SAMO OSVEŽITEV ČE 
NISTE ZADOVOUNIS SVOJIM VIDEZOM. 

IZMERITE NAPITEK "NEW LOOK".

Nagrajenci križanke Matik
Nagrado Matik, d.o.o., dobijo: Zor Majda, 
Dragočajna 21, 1216 Smlednik; Krši nar Marija, 
Topol 7A, 1215 Medvode; Demšar Metka, 
Hafnerjevo naselje 78, 4220 Škofja Loka; Na
grade Gorenjskega glasa pa dobijo: Zidar 
Suzana, Golo Brdo 128, 1215 Medvode; An- 
tolin Marija, Škofjeloška 23, 1215 Medvode; 
Gale Majda, Moše 3, 1216 Smlednik.
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